
پس از انتشار تصاویر آزار حیوانات اتفاق افتاد

یک میلیون امضا برای تصویب قانون 
حمایت از حیوانات 

ایسنا| چند ماهی از انتشار تصاویر و فیلم های 
آزار و اذیت حیوانات در فضای مجازی می گذرد. 
تصاویری که واکنش های زیادی را برانگیخت. 
حالا پس از گذشت چند ماه از پخش این تصاویر، 
کمپین »یک میلیون امضا برای تصویب قانون 
حمایت از حیوانات« شــکل گرفته اســت. این 
کمپین خواستار متوقف شــدن آزار حیوانات و 
تصویب قانون حمایت از آنان است و این روزها 

با حمایت جمعی از هنرمندان همراه شده است.
میلاد تفضلی، موسس کمپین »یک میلیون 
امضا برای تصویب قانــون حمایت از حیوانات« 
در این باره می گوید: »کمپین یک میلیون امضا 
برای تصویب قانون حمایت از حیوانات از اوایل 
تیرماه امسال آغاز به کار کرده است و در ابتدای 
کار، این پویش را به مجموعه حمایت از حقوق 

حیوانات معرفی کرده ایم.« 
او ادامه می دهد: »از بخش هــای حقوقی و 
رســانه ای افرادی را با خود همــراه کرده ایم تا 
بتوانیم این پویــش را فراگیر کنیم و همچنین 
انجمن حمایت از حیوانات ایران حامی کمپین 
ما شد.«  در ســال 86 از طرف انجمن حمایت 
از حیوانات لایحه حمایــت از حقوق حیوانات 
به ســازمان محیط زیســت ارایه شده است  و 
ســازمان هم این لایحه را به مجلس ارایه داد 
که متاســفانه این لایحه مسکوت مانده است. 
تفضلی می گوید: »قصد داریم روی این لایحه 
مســکوت مانده بازبینی هایــی را انجام داده و 
کم و کاســتی های آن را برطرف کنیم و آن را 
دوباره به مجلس ارایــه دهیم. اخبار کمپین را 
در کانال تلگرامی این کمپین منتشر می کند و 
از همه می خواهد که با پیوستن به این کمپین 
و امضای آن برای حمایــت از حیوانات قدمی 
برداشته تا کمتر شــاهد این گونه آزار و اذیت 
ها برای حیوانات باشیم.«  او از 40 تراکت این 
کمپیــن می گوید و ادامه می دهــد: »به دلیل 
فرهنگ ســازی مهربانی با حیوانات از تمامی 
مجموعه های خود خواسته ایم که 40 تراکت 
با موضوع حمایت از حیوانات و فرهنگ سازی 
در مکان های عمومی پخش کننــد تا افراد را 
هم به مهربانی با حیوانات دعوت کنیم و هم از 
آن ها بخواهیم که به این کمپین پیوسته و از ما 

حمایت کنند.« 

 مدیرکل آزمایشگاه های مرجع 
سازمان غذا و دارو:  

 ایرانی ها 2 برابر اروپایی ها 
نان می خورند

ایرنا| مدیرکل آزمایشگاه های مرجع سازمان 
غذا و دارو اعلام کرد که مصرف نان ایرانی ها دو 
برابر مردم اروپاست. حسین رستگار با اعلام این 
خبر گفت: »مصرف سرانه نان در ایران دو برابر 
بیشتر از اتحادیه اروپاســت. مصرف سرانه نان 
در ایران حدود 320 گــرم در روز، معادل 117 
کیلوگرم در  سال اســت؛ در حالی که میانگین 
مصرف نان در اتحادیه اروپا 50 کیلوگرم در  سال 

است.« 
رســتگار ادامه داد: »بالا بودن مصرف سرانه 
نان در ایران نســبت به متوسط مصرف جهانی، 
اهمیت توجه به اثرات تغذیه ای آن را دوچندان 
می کند و بنابراین بهتر است تولید نان با کیفیت 
و غنی ســازی شــده در اولویــت برنامه ریزی 

مسئولان تغذیه ای کشور قرار گیرد.« 
او گفت: »نان مغذی به  طــور کلی در نتیجه 
فعالیت مخمر نانوایی یا خمیر ترش های سنتی 
به وجود می آید و نان هایــی که ورآمدن خمیر 
آن معلول مواد شیمیایی مانند جوش شیرین، 
بکینگ پودر یا سایر مواد شیمیایی دیگر باشد، 

نان مغذی به شمار نمی آیند.« 
مدیرکل آزمایشــگاه های مرجع سازمان غذا 
و دارو ادامــه داد:   »هدف اصلی از پخت صحیح 
نان به دســت آوردن محصولی دارای ظاهری 
جذاب، حجم و شکل مناســب با قابلیت هضم 
بالاست تا ریزمغذی و درشت مغذی های محتوی 
نان بتوانند توســط بدن، جذب و مصرف شوند. 
نان های تهیه شــده با مواد شــیمیایی، مغذی 
نیســتند و علاوه بر آن دارای ضایعات و دورریز 
فراوانند و طبیعتا مقرون به صرفه نخواهند بود.« 
رســتگار گفت: »برای حل مسأله نان کشور 
و تولید نان ســالم باید ابتدا مشکلات آن شامل 
ماده اولیه یا کیفیت آردهای مورد اســتفاده در 
تولید، امکانات تولید و نیروی کار آموزش دیده 
و مجرب را حل کرد. آموزش و تشویق کشاورزان 
برای تولید گندم مرغوب تر جهت تولید انواع نان 
باکیفیت، کم کردن ضایعات و جلوگیری از فساد 
گندم و افزایش ظرفیت انبارش در ســیلوها و 
تجهیز، تکمیل، بازسازی و توسعه امکانات تولید 
انواع آرد با توجه به نیاز کشور ازجمله پیشنهادات 
ســازمان غذا و دارو برای بازگرداندن بخشی از 
حرمت از دســت رفته نان در ســال های اخیر 

است.« 
رســتگار ادامه داد: »به منظــور حفظ ارزش 
تغذیه ای و کیفیت نان باید الگوی مصرف انواع 
نان نیمه حجیــم و حجیم در دســتور کار قرار 
گیرد. آموزش های لازم و تربیت نیروی فنی در 
ســطوح مختلف تولید نان، دوره های بازآموزی 
مستمر، آموزش عمومی مردم از طریق رسانه ها 
و روش های نگهداری نان ازجمله روش های موثر 

در ارتقای کیفیت نان است.« 

 تعدادی از اعضای شورای شهر تهران در گفت وگو با »شهروند« واگذاری غیرقانونی املاک از سوی شهرداری تهران 
به بعضی از اعضای شورا را تأیید کردند 

خانه های اعیانی، با تخفیف ویژه، تقدیم به اعضای شورا

معاون رئیس  قوه قضائیه:  

اعدام قاچاقچیان موادمخدر بازدارنده نبوده است
  بازدارنده نبودن مجازات اعدام به صورت مکتوب به رئیس قوه قضائیه اعلام شده است

  افرادی که اعدام می شوند قاچاقچیان اصلی نیستند، قاچاقچیان اصلی درگیر عملیات انتقال محموله های موادمخدر نمی شوند

محمد باقرزاده| مدت ها  بود که اخباری غیرمستند 
و تایید نشــده مبنی بر واگذاری املاک به بعضی اعضا 
و کارمندان شورای شــهر تهران و چندین تعاونی  در 
بعضی سایت های خبری منتشر می شد ولی هیچ منبع 
رسمی آن را تایید نمی کرد تا اینکه سه شنبه گذشته 
و در جلسه علنی شــورای شهر، »غلام رضا انصاری« و 
»احمد حکیمی پور« از ورود سازمان بازرسی کل کشور 
به این پرونده خبر دادند و در تذکراتی، از رئیس شورای 
شهر خواستند که نامه بازرسی کل کشور را در اختیار 
اعضا قرار دهد. اگرچه در آن جلسه »مهدی چمران« 
دریافت چنین نامه ای از سازمان بازرسی را تکذیب کرد 
اما این تکذیب به معنای ورود این ســازمان نظارتی به 
پرونده واگذاری املاک توســط شهرداری نبود و حالا 
بعضی اعضای شورای اسلامی شهر تهران در گفت و گو 
با »شهروند« با تایید این موضوع، از لزوم دسترسی اعضا 
به اسناد این پرونده می گویند و بر پیگیری این تخلف 

تاکید می کنند.
»آفتاب آمد دلیل آفتاب« 

»احمدحکیمی پور« یکی از اعضای شــورای شهر 
تهران اســت که در ماه های اخیر طرح »لغو اختیارات 
تفویض شده به شهرداری تهران« را مطرح کرده   است 
و معتقد است که بعضی اختیارات فراقانونی شهرداری 
تهران، می تواند زمینه تخلف در این نهاد شهری را ایجاد 
کند. او که براساس اخبار دریافتی اش از گزارش سازمان 
بازرسی کشور میزان تخلف شهرداری را 150 میلیارد 
تومان در کمک به تعاونی ها و 2200میلیارد تومان در 
واگذاری املاک به اشــخاص حقیقی می داند، درباره 
جزییات این گزارش به »شهروند« می گوید: »گزارش 
سازمان بازرسی کل کشور درباره این پروند هنوز هم به 
ما نرسیده و بعد از تذکر روز سه شنبه هفته گذشته من، 
روز چهارشــنبه آن تذکر را صورت مکتوب برای آقای 
چمران ارسال کردم ولی هنوز گزارش سازمان بازرسی 
و اطلاعات مربوط به این پرونده به دست من نرسیده 
است. من مدت هاست این دغدغه را دارم و معتقدم که 
گزارشات مالی شــهرداری باید بررسی شود.« رئیس 
فراکسیون اصلاح طلبان شورای شهر تهران دراین باره 
ادامه می دهد: »دلایل من برای مطــرح کردن طرح 
محدود کردن اختیارات شهردار که یک فوریت آن رأی 
نیاورد و به صورت عادی باید هفته آینده مطرح شود، 

جلوگیری از وقوع چنین تخلفاتی 
است. این گزارش سازمان بازرسی 
می تواند نمونه ای از تخلفات باشد 
و در واقع آفتاب آمد دلیل آفتاب؛ 
چون هیــچ نظارت مناســبی از 
ســوی شــورا صورت نمی گیرد. 
چرا اعضای شــورای شهر باید از 
طریق سازمان بازرسی به تخلف 
در شهرداری آگاه شوند؟ این واقعا 

خجالت آور است.«
حکیمی پور با انتقاد از دسترســی نداشتن اعضای 
شورای شهر به این گزارش و با تاکید بر نقش نظارتی 
شورا می گوید: »باید پیش از این، زمینه ورود شورا برای 
نظارت بر این موضوع فراهم  شود و الان نظارت ما نظارت 
بعد از اقدام است در حالی که پیش از اقدام باید نظارت 
صورت بگیرد. متاسفانه هیأت رئیسه آنچنان که شایسته 
است، شان نظارتی شورا را رعایت نکردند. ما در شورای 
چهارم کمیسیون حقوقی و نظارت را تشکیل دادیم که 
به نظرم این کمیسیون هم عملکرد مناسب و موفقی 
نداشته است.« این عضو شورای شهر تهران با تاکید بر 
لزوم بازگرداندن امــوال بیت المال، ادامه می دهد: »به 
تخلفات مسئولان امر هم باید رسیدگی کاملی صورت 
بگیرد. این پرونده به خوبی ضعف نظارتی شورا را نشان 
می دهد و اعضا باید یک بررسی کلی در روند نظارتی و 

اختیاراتی که به شهردار داده شده، داشته باشند.«
»محمد ســالاری« یکی دیگر از اعضای شــورای 

اسلامی شــهر تهران هم درباره تخلفات در شهرداری 
به »شهروند« می گوید: »من اطلاعات دقیقی ندارم. ما 
هم از گوشه و کنار شــنیدیم که لیستی از املاکی که 
شــهرداری به مدیران واگذار کرده را سازمان بازرسی 

کشور به شــورای شهر فرستاده 
ولی هنوز به دســت ما نرســیده 
است. ســازمان بازرســی برای 
مجموعه شهرداری ارسال کرده و 
صحبت هایی مبنی بر اینکه برای 
رئیس شورا هم ارسال شده، وجود 
دارد که هنوز به دست ما نرسیده. 
چندین بار هم تذکر دادیم که باید 

چنین گزارشاتی در اختیار اعضا هم قرار بگیرد.«
محمدحقانی:  اختیارات شهردار فراقانونی است

»محمد حقانی« که ســابقه معاونت شهردار تهران 
را هم در کارنامه دارد با اشــاره بــه بی اطلاعی اعضای 
شورا از مدارک مرتبط به این پرونده، درباره دلایل این 
موضوع به »شهروند« می گوید: »من در این پرونده و 
تخلف، شورای شهر را مقصر نمی دانم چون در دوره های 
گذشته اختیاراتی به شــهردار داده شده که فراقانونی 
است. اعضای شورا یک سری طرح و لوایحی را تصویب 
کردند کــه اختیارات فــراوان به 
شــهردار می دهد و در این شورا 
با طرح محــدود کردن اختیارات 
شهردار قصد داشتیم این موضوع 
را اصلاح کنیم که ابتدا حدود 22 
نفر آن را امضا کردند و در نهایت به 

11 رأی رسید.«
حقانی با تاکید بر لزوم اصلاح 
قوانین مربوط به اختیارات شهردار 
ادامه می دهد: »اعضای شورای شهر در نهایت تعامل و 
همکاری با شهرداری می توانند در حیطه اختیاراتشان 
به شــهردار اختیار بدهند. ما حق نداریم فراتر از قانون 
اختیاراتی را تعیین کنیم و برخــی اختیارات کنونی 

فراقانونی است.«
اما خلاف اظهارات برخی اعضا، »عبدالمقیم ناصحی« 
یکی دیگر از اعضای شورای چهارم معتقد است که این 
شورا نظارت مناسبی بر عملکرد شهرداری داشته است. 
ناصحی درباره تخلف در واگذاری املاک به »شهروند« 
می گوید: »بالاخره این خبرها رسانه ای است و »الخَبَرُ ما 
دقَ و الکِذبَ«. این اخبار باید بررسی شود  یحَتَمِلُ الصِّ
و واقعیت آن مشخص شــود. اعضای شورای چهارم 
شــهر تهران نظارت کاملی بر روی عملکرد شهرداری 
داشته اند. آن طور که دیگر دوستان هم بیان کردند این 
شورا بهترین عملکرد را در نظارت بر شهرداری داشته 

است.«
قناعتی:  شورای اختیار واگذاری املاک را به 

شهردار داده است
»ابوالفضل قناعتی« از اعضای هیأت رئیسه شورای 
کنونی شــهر تهران با بیان اینکه واگذاری مسکن به 
کارمندان یک اداره به صورت اقســاط و با تخفیف امر 
قانونی در کشــور اســت، درباره 
بحث تخلف شــهردای می گوید: 
»شــهرداری یک تعاونی مسکن 
دارد و ملک هایــی که بــه افراد 
حقوقی یا حقیقی داده بر مبنای 
تعاونی مســکن اســت و املاک 
خودســاخته یا املاکی را که در 
اختیار داشته به برخی کارمندان 
اختصاص داده است. این موضوع مختص به شهرداری 
نیست و در دیگر ادارات هم چنین کارهایی در راستای 
رفاه کارکنان صــورت می گیرد. من خــودم در اداره 
سابق حدود سال 78 خانه ای از اداره گرفتم به قیمت 
17 میلیون تومان که قیمت واقعی آن 70 میلیون بود. 
ضمن اینکه شورای شهر تهران این اختیار را به شهردار 
داده که با قیمت دولتی و تعاونی چنین امکاناتی را جهت 

رفاه کارمندان در نظر بگیرد.«
بعضی وب ســایت ها از »قناعتی« به عنوان یکی از 

اعضای شورای شــهر که از طرح 
واگذاری املاک توسط شهرداری 
اســتفاده کرده، نــام بردند. این 
عضو شورای شــهر در این باره به 
»شهروند« می گوید: »من در خانه 
سازمانی شهردای ساکن هستم 
ولی از این طرح اســتفاده نکردم. 
سند این خانه در اختیار شهرداری 
است و حتی من شوخی با یکی از 

دوستان داشتم که اگر به اسم اوباما هم باشد   فعلا در 
اختیار من است.«

این عضو هیأت رئیســه شورای شــهر درباره طرح 
محدود کردن اختیارات شــهردار تهران نیز می گوید: 
»من این طرح را امضا کردم و موافق بودم که در راستای 
تعامل شهردار با شورا این طرح بررسی شود ولی چون 
دیدم که افراد مطرح کننده طرح، موضوع را رسانه ای 
کردند و آن را به صورت فوریت درآورند و بلافاصله پس 
از آن شروع به مصاحبه کردند که این شیوه را درست 
ندانستم و امضایم را پس گرفتم و با مطرح شدن چنین 
موضوعی به صورت فوریتی مخالفت کردم. چون بحث 

از لحاظ کاری تبدیل به موضوعی سیاسی شد.«
پیرهادی: از رسانه انتشار دهنده شکایت 

می کنم
»محســن پیرهادی« یکی دیگــر از اعضای هیأت 
رئیسه شورای شــهر تهران اســت که نام او در برخی 
رســانه هابه عنوان فردی که از تخفیفات شــهرداری 

استفاده کرده، منتشر شده است. پیرهادی در این باره 
با بیان اینکه اســتفاده اش از تعاونی مسکن شهرداری 
مربوط به قبل از دوران فعالیت اش در شــورای شــهر 
اســت به »شــهروند« می گوید که از رســانه انتشار 
دهنده نام او شــکایت می کند : »من بیش از 14 سال 
اســت که در جایگاه های مختلف مدیریت شــهری، 
توفیق خدمت داشته و دارم. مدیر در سازمان فرهنگی 
و هنری شهرداری، معاون شهردار مناطق هفت و سه، 
مسئول سازمان بسیج شهرداری و هم اکنون، به عنوان 
نماینده مردم در شورای شهر تهران به خدمت و فعالیت 
مشغولم. به رویه جاری سایر کارکنان شهرداری، ماه ها 
قبل از عضویت در شورای شــهر، بنده هم در تعاونی 
مسکن ثبت نام کردم، هر چند خلاف آنچه گفته شده 
تعاونی مســکن ما نه تخفیف 50 درصدی داشت و نه 

اقساط 60 ماهه.«
پیرهادی درپاسخ به این سوال که »سازمان بازرسی 
کشور گزارشی به شورا فرستاده؟« می گوید: »هنوز هیچ 
اسنادی در اختیار شورای شهر قرار نگرفته. این موارد 
اتهاماتی است که شبکه های اجتماعی علیه مدیریت 
شهری مطرح کرده اند و هیچ تخلفی اثبات نشده است. 
سازمان بازرسی کشــور هیچ رأیی صادر نکرده و تنها 

خواهان توضیحاتی از شهرداری شده است.«
دفاع شهردار تهران از واگذاری  املاک

 اما »محمدباقر قالیباف«، شهردار تهران دیروز و در 
مراسم تجلیل از کارمندان نمونه شهرداری تهران به این 
اتهامات پاســخ گفت و با دفاع از عملکرد شهرداری در 
این موضوع بیان کرد: »این چنــد روزه اخباری درباره 
واگذاری های ویژه می شــنوم که باید بگویم واگذاری 
امتیازات پروانه و زمین بر اســاس مقررات انجام شده 
و تخفیف ها بر این اســاس بوده است و حتی در برخی 
موارد برخی تعاونی هایی که برای شــهرداری تهران 
و کارکنان نیز نبودنــد مورد کمک شــهرداری قرار 
گرفته انــد؛ همچون تعاونی قــوه قضائیه که با کمک 

شهرداری مشکلاتش مرتفع شد.«
قالیباف با بیان اینکه موضوع مسکن و درمان کارکنان 
را با افتخار پیگیری می کنم، گفــت: »بنده به عنوان 
محمدباقر قالیباف تا به امروز از هیچ یک از مزایا استفاده 
نکرده و برای تامین رفاه کارکنان شهرداری تا آخرین 

لحظه و حتی با گرو گذاشتن آبرو تلاش می کنم.«
»حکیمی پور«، عضو شــورای 
شهر تهران اما درباره این سخنان 
شهردار تهران می گوید: »قالیباف 
مدعی شــده که این کار قانونی 
بوده که مــا نمی دانیم این قانون 
از کجــا آمــده. در دوره اول و در 
تیرماه ســال 78 شورا اختیاراتی 
را برای شــهردار لحاظ کرد. آن 
مصوبه قانونی است ولی در پایان 
کار شــورا یا باید اصلاح یا لغو می شد که ما هیچ کدام 
را نداریم. ظاهرا شــورای بعدی در حد تبصره مواردی 
را اضافه کردند. من حتی روی مجوز شورای قبلی هم 

هنوز بحث دارم.«
علی صابری، عضو حقوقدان شــورای شهر تهران 
هم درباره این موضوع به »شــهروند« می گوید: »این 
واگذاری ها ممکن است موردی باشد. هنوز هیچ اسناد 
و مدارکی به دســت ما نرسیده. هفته گذشته یکی از 
اعضا تذکری مطرح کرد که رئیس شورا چنین گزارشی 
از سازمان بازرسی کشور را تکذیب کردند. شورا درباره 
تک تک واگذاری ها وارد نمی شــود. باید گزارش وارد 
شود. تعاونی ها همیشه خواســتند به بهانه امر خیر 
قانون را دور بزنند. نهاد تعاونی در جمهوری اسلامی باید 
بازنگری شود و این نظر شخصی من. بر اساس تخلفات 
دیگر تعاونی ها این حرف را می زنم. هیچ کس در شورا 
تا زمانی که گزارشــی از نهادهای قانونی وارد نشــود 

نمی تواند اظهارنظر کند.« 

شهروند| مســئولان قضائــی، بازدارنده نبودن 
مجازات اعدام بــرای قاچاقچیان موادمخدر را تأیید 
کردند: »مجازات اعدام قاچاقچیان موادمخدر تا الان 
بازدارندگی نداشته و این موضوع به صورت مکتوب به 
رئیس قوه قضائیه اعلام شده است.« این را محمدباقر 
الفت معــاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم 
قوه قضائیه اعلام کرد. او مسئول یکی از دستگاه هایی 
اســت که پیش از این وقتی ماجرای حذف مجازات 
اعدام برای قاچاقچیان موادمخدر ازسوی نمایندگان 
مجلس نهم مطرح شد، در مقام مخالفت با آن برآمد. 
در مردادماه امسال هم معاون حقوقی قوه قضائیه با 
اصرار بر موضع قبلی، تأکید کرده بود که هنوز بر سر 
حذف اعدام قاچاقچیان به توافق نرسیده اند: »طرح 
حذف مجازات اعدام قاچاقچیــان موادمخدر باید 
دوباره درمجلس مطرح شــود.« ذبیح الله خداییان 
گفته بود: »ما در ارتباط با حــذف مجازات اعدام در 
معاونت حقوقی قوه قضائیه موضوع اصلاح قانون را در 
دستور نداریم. این طرحی بود که توسط نمایندگان 
در مجلس مطرح شــد و به نتیجه هم نرســید.« او 
همان موقع در پاسخ به منتقدان گفته بود: »منتقدان 
می گویند این میزان اعدام هــا، هجمه های حقوق 

بشری به دنبال دارد اما در عمل تأثیری در مبارزه با 
قاچاق نداشته است، پاســخ ما این است که اگر این 
مجازات را نداشتیم، وضع ما به چه شکل بود؟ مجازات 
جایگزین بهتر چیســت؟« این موضع قوه قضائیه از 
حذف مجازات اعدام برای قاچاقچیان موادمخدر بود. 
از همان زمان که ماجــرای حذف اعدام قاچاقچیان 
موادمخدر مطرح شــد، مخالفان و موافقان به صف 
ایســتادند، ســتاد مبارزه با موادمخدر و مسئولان 
قوه قضائیه هم ازجمله دستگاه هایی بودند که نسبت 
به مطرح شــدن این موضوع در ماه های پایانی کار 

مجلس نهم واکنش نشان دادند. 
حالا معاون اجتماعی و پیشــگیری از وقوع جرم 
قوه قضائیه، حرف هــای دیگری می زنــد. او درباره 
موضوع بازنگــری در قانون مبارزه بــا موادمخدر و 
احتمال تعدیل مجــازات اعدام قاچاقچیان توضیح 
داد: »واقعیت این است که مجازات اعدام قاچاقچیان 
موادمخدر تا الان بازدارندگی نداشته است. یعنی ما 
با قاچاقچیان، پرتعداد و مطابق قانون مبارزه کردیم 
ولی متأســفانه حجم موادمخدر ورودی به کشور و 
هم ترانزیت از کشــور، تنوع موادمخدر و جمعیت 
درگیر آن، همگی افزایش پیدا کرده و آمارها در این 

زمینه منفی اســت.« او به نکته دیگری اشاره کرد: 
»شاید افرادی که ما دراین حوزه مجازات می کنیم، 
ایران هدف اولیه آنها در قاچاق موادمخدر نباشــد 
و می خواهند به خاطر مجاورت ایران با افغانســتان 
موادمخدر را از کشور عبور بدهند. نکته مهم دیگری 
که باید درنظر بگیریم، این اســت افرادی که اعدام 
می شوند، درواقع قاچاقچیان اصلی نیستند؛ چراکه 
قاچاقچیان اصلی درگیر عملیات انتقال محموله های 
موادمخــدر نمی شــوند. معمولا بــا هزینه کمی 
موادمخدر را دراختیار افرادی که بضاعت مالی کافی 

ندارند، قرار می دهند.«
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه  قضائیه 
با بیان این که اعدام این افراد درواقع ضربه ای اساسی 
به بدنه قاچاقچیان و قاچاق موادمخدر کشور نیست، 
گفت: »بــا این همه ما به صــورت مکتوب به رئیس 
قوه قضائیه اعــلام کردیم که به نظر مــا وضع فعلی 
بازدارندگی ندارد.« الفت درباره این که درصورت قطعی 
و عملی شدن تعدیل و بازنگری در قانون، مجازات های 
جایگزین باید چه شرایطی داشته باشند، تأکید کرد: 
»فکر می کنم مجازات های طولانی مــدت همراه با 
کار سخت برای محکومان تأثیرگذارتر است. درحال 

حاضر کسی که وارد زندان می شود، درواقع مشغول 
استراحت می شــود.« او به انتقادی که به حبس های 
طولانی مدت و آزادی افراد پــس از تحمل چند ماه 
زندان، اشــاره کرد: »در این زمینــه باید برنامه ریزی 
دقیق داشــته باشــیم. جاهایی مثل معادن بزرگ و 

حوزه راهسازی، تالاب ها 
و بیابان هــا، فرصت های 
زیادی برای کار ســخت 
محکومــان  اینگونــه 
هســتند. درحال حاضر 
درکشــورهای متعددی 
این کارهــا درحال انجام 
اســت. با این شرایط این 
افراد هــم می دانند باید 
متمادی  سال های  برای 
در زنــدان بمانند و کمتر 
به این ســمت می روند.« 
به گفته الفــت، تمام این 
مسائل بررسی و به رئیس 
اعلام شــده  قوه قضائیه 

است.
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رئیس دبیرخانه شورای عالی بیمه خدمات 
درمانی اعلام کرد:

طلب50هزار میلیاردی داروخانه ها 
از سازمان های بیمه گر

ایرنا| رئیس دبیرخانه شورایعالی بیمه خدمات 
درمانی گفت:» 50 هزار میلیــارد ریال از مطالبات 
داروخانه داران توسط سازمان های بیمه گر پرداخت 
نشده و مطالبات داروخانه ها همواره با شش ماه تأخیر 
پرداخت می شود.«   محمد جهانگیری افزود: »تأخیر 
در پرداخت مطالبات پزشکان خسارت جدی برای 
جامعه پزشکی به شمار می رود، اما جامعه پزشکی 
خود را متعهد به ارایه خدمت بــه مردم و همراهی 
با دولت برای اجــرای طرح تحول نظام ســلامت 
می داند.« او ادامــه داد:» در گذشــته 37 درصد از 
هزینه های درمان توسط مردم پرداخت می شد اما 
با تدبیر دولت یازدهم امروز هشت درصد هزینه های 
درمان توسط مردم و 29 درصد توسط بخش دولتی و 

سازمانهای بیمه گر پرداخت می شود.«
او که مدیر بازرســی، ارزشــیابی و رسیدگی به 
شکایات ســازمان نظام پزشــکی هم هست، یکی 
از مشــکلات جامعه پزشــکی را موضوع محاسبه 
مالیات های مســتقیم و مشخص نشدن کف مبلغ 
مالیات پزشکان، اعلام کرد:» پزشکان همواره مالیات 
را به موقع پرداخت کرده اند اما هیچگاه برابر با مالیاتی 
که پرداخت کرده اند خدمات مناسب به آنها تعلق 
نگرفته اســت.« محمود فاضل، عضو شورای عالی 
نظام پزشکی نیز در این مراسم به عضویت 230 هزار 
پزشک در این سازمان اشاره کرد:» جامعه پزشکی 
همواره به عنــوان یکی از مهمترین ســرمایه های 
اجتماعی کشور شناخته می شود.« او ادامه داد: »بر 
اساس آمارها درصد خطاهای شغلی این جامعه کمتر 
از سایر صنوف در کشور است. خسارت های وارد شده 
حاصل از سیاه نمایی های برخی رسانه ها نسبت به 
جامعه پزشکی ایران قابل جبران و بخشش نیست، 
پزشکی یک حرفه مهم در جامعه اســت از این رو 
دولت ها و مردم باید از این سرمایه های اجتماعی به 
خوبی مراقبت و حفاظت کنند.«عضو شورایعالی نظام 
پزشکی گفت: »برخی سیاست های نادرست گذشته 
آسیبهای جدی به بخش سلامت کشور وارد کرده، 
ایجاد کلینیک های ویژه و طرح داروخانه های سنتی 
از اقداماتی اســت که آســیب های جدی به بخش 

سلامت کشور وارد زده است.«

به پیشنهاد وزیر امور خارجه ایران

نخستین اجلاس وزیران گردشگری 
در تبریز برگزار می شود

ایسنا| در پی اعــلام آمادگی محمدجواد ظریف 
در حاشــیه چهاردهمین نشســت وزیران خارجه 
مجمع گفت وگوی همکاری آسیا در تایلند، مبنی 
بر آمادگی ایران برای برگزاری نخســتین اجلاس 
وزیران گردشگری این مجمع، قرار است هشتم و نهم 
شهریور به میزبانی شهر تبریز برگزار شود.نخستین 
اجلاس وزیران گردشگری عضو مجمع گفت وگوی 
همکاری آسیا موســوم به »ای سی دی« به میزبانی 
سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
برگزار خواهد شد.مجمع گفت وگوی همکاری آسیا 
متشــکل از 34 کشور آسیایی اســت و کشورهای 
عضو این مجمع در این اجلاس در ســطح وزیران، 
کارشناسان ارشد و سفیران در تبریز شرکت خواهند 
کرد.دبیرخانه مجمع گفت وگوی همکاری های آسیا 
در کویت واقع شده اســت و با توجه به این موضوع 
برگزاری نخســتین اجلاس وزیران گردشگری این 
مجمع مورد توجه رســانه های کویتی واقع شــده 
است؛ چنان که برخی از جراید و سایت های کویتی 
به تهیه گزارش هایی در مورد این مجمع و جاذبه های 
توریســتی ایران به خصوص تبریز پرداختند. آنها 
همچنیــن در گزارش های خود اعــلام کردند که 
برگــزاری این اجلاس در این ســطح باعث تقویت 
همکاری های کشــورهای عضو در حوزه توریسم و 

گردشگری خواهد شد.
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آگهی ثبتی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و13 آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی

آباد  املاک شهرستان خرم  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  مذکور  قانون  اختلاف  هیات حل  آرای صادره 
بشرح ذیل: 1-پرونده کلاسه 1002  و رای شماره 3638مورخه1395/3/29به تقاضای آقای / خانم  مهری 
ذهابی نژاد  فرزند شیر محمد نسبت به ششدانگ یکباب ساختمان بمساحت 115/03مترمربع مجزی شده از 
پلاک4فرعی 5اصلی  واقع در بخش4 شهرستان خرم آباد خروجی از مالکیت مالک اولیه)رسمی( آقای /خانم 
روح اله هاشمی نژاد رسیدگی وتایید انشاء گردید مراتب در اجرای ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی دو نوبت به فاصله 15 روز جهت اطلاع مالکین و سایر صاحبان حقوقی در 
روزنامه کثیر الانتشار و محلی آگهی انتشار و علاوه بر آن در روستاها الصاق تا چنانچه اشخاص نسبت به مورد 
تقاضا اعتراض دارند از تاریخ نشر اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق به مدت دو ماه اعتراض خود را 
کتبا« به اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان خرم آباد  تسلیم دارند و برابر مقررات معترض مکلف است ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به مراجع قضایی ذیصلاح اقدام و گواهی 
تقدیم دادخواست تحویل ثبت اسناد نماید و ادامه عملیات ثبتی موکول به ارایه حکم نهایی می باشد در غیر 
اینصورت متقاضی با ارائه گواهی عدم تقدیم دادخواست و پس از انقضای مدت مذکور و یا عدم وصول اعتراض 
سند مالکیت مورد تقاضا بر اساس مدلول رای وفق مقررات صادر خواهد شد در هر حال صدور سند مالکیت 

مانع مراجعه متضرر به مراجع قضایی نخواهد بود.                     
تاریخ انتشار نوبت اول:   95/05/23

تاریخ انتشار نوبت دوم:   95/06/07                                        محمد علی ابراهیمی                                          
م/ الف :3084                                           رئیس اداره ثبت اسناد واملاک شهرستان خرم آباد

دکترکورش پرویزیــان مدیرعامل بانک پارســیان و 
رئیس کانــون بانک های خصوصی از ســوی نمایندگان 

مجلس شورای اسلامی مورد تقدیر و تجلیل قرار گرفت.
این مراســم که در روز ســه شنبه 2 شــهریور 95 در 
محل مجلس شورای اســلامی و با حضور حجت الاسلام 
و المسلمین دکتر عبدالحمید خدری عضو هیات رئیسه 
کمیسیون انرژی مجلس شورای اســلامی وتنی چند از  
نمایندگان مجلس برگزار شــد ، به پاس تقدیر از خدمات 
بانک پارسیان در اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی و 
حمایت از تولیدکنندگان داخلی از دکتر کورش پرویزیان 
مدیرعامــل بانک پارســیان و  رئیس کانــون بانک های 

خصوصی تجلیل شد.  

تقدیر مجلس شورای اسلامی از 
مدیرعامل بانک پارسیان

ویژه

حقانی، عضو شورا: 
درپرونده تخلف شهرداری، 

شورای شهر مقصر نیست، 
اختیارات فراوان شهردار باعث 

این موضوع شده است

قناعتی:  
شورای شهر تهران   اختیار 
واگذاری املاک را به شهردار 

داده است

شهردار تهران:  
من محمدباقر قالیباف تا به امروز 
از هیچ یک از مزایا استفاده نکرده و 
برای رفاه کارکنان شهرداری حتی 

با آبرو تلاش می کنم
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